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SUOMEN BRIDGELIITTO – FINLANDS BRIDGEFÖRBUND ry 

HALLITUKSEN KOKOUS 6/2022 

Aika: 12.9.2022 klo 17:30  

Paikka: Google Meet -etäyhteydellä 

Läsnä: Janne Seppälä  puheenjohtaja 
 Hulda Nyberg  sihteeri, toiminnanjohtaja  
 Milena Laitala   
 Martti Meronen  
 Petteri Nieminen  

Veijo Nikkanen tuli paikalle klo 17:35 §3 käsittelyn aikana.   
 Fred Sundwall 
 Finn Wardi     
 Pekka Viitasalo   
 
Poissa:  -  
  
   
 
1 § Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

 SBL:n puheenjohtaja Janne Seppälä avasi kokouksen klo 17:31. 

Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
  

2 § Kokouksen sihteerin valinta ja pöytäkirjantarkastajien valitseminen 

Sihteeriksi valittiin toiminnanjohtaja Hulda Nyberg. Pöytäkirjan tarkastajiksi 

valittiin Milena Laitala ja Finn Wardi. 

 Pöytäkirja julkaistaan liiton verkkosivuilla viimeistään viikon kuluttua  

 kokouksesta, sekä toimitetaan hallituksen postituslistalle. 

3 § Talousasiat  

Fred Sundwall kertoi taloudellisesta tilanteesta.  

Hallitukselle on toimitettu seuranta ja ennuste loppuvuodelle. (Liite # 1) 

Tilanne näyttää oletettua huonommalta, johtuen pääasiassa ennakoitua selvästi 
pienemmistä kilpailutoiminnan tuotoista, Bridge Areenan vuokrankorotuksesta, 
josta ei ollut tietoa budjettia tehtäessä sekä ennakoitua pienemmästä 
jäsenmaksutulosta.   

Hallitus keskusteli vilkkaasti talouden tilanteesta ja mahdollisista toimista sen 
korjaamiseksi.  

Kilpailutoimintaa aktivoidaan loppuvuoden osalta ja Bridge Areenan kerhoja 
lähestytään ja pyydetään aktivoimaan toimintaansa.  

Ensi vuoden budjettia valmisteltaessa on pohdittava tulojen lisäämisen lisäksi 
kulujen karsimista. Keskusteltiin Bridge Lehden osittaista verkkojulkaisemista 
yhtenä vaihtoehtona. Bridge Areenan ylimääräiset kulut on minimoitava.  
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Lisätuloja voi saada uudesta ja houkuttelevasta pelitoiminnasta, 
kilpailumaksujen ja jäsenmaksun korotuksista.  

Budjetti valmistellaan hallitukselle keskusteltavaksi 3.10. mennessä. 

Esityksen valmistelevat Fred Sundwallin johdolla Janne Seppälä, Hulda Nyberg ja 
Timo Sairanen. 

Käytiin myös varsin avoin keskustelu toiminnan uudistamisesta ja pelaajiston 
muuttuneista kulutustarpeista. Tarvitaan useita erilaisia tapoja pelata bridgeä.  

Pohdinnassa tarjonnaksi olivat mm. kerhosimultaanibridgen SM, bridgen 
koulutuspalvelut, mahdolliset aikuisten leirit ja liiton bridgematkat.  

4 § Bridge Areenan tilanne 

Bridge Areenan vastiketta on korotettu samalla kun pelaajamäärät ovat nousseet 
hyvin hitaasti pandemian jäljiltä.  

Bridge Areenan hallitus tutkii sähkölaskujen vaikutusta tämän ja ensi vuoden 
taloustilanteeseen.  

Päätettiin selvittää, voidaanko Bridge Areenalta poistaa kaksi parkkipaikkaa 
käytöstä jo kesken vuoden. Fred Sundwall selvittää asian. 

Bridge Areenan mahdolliseen myyntiin vaikuttaa vahvasti tilojen kysyntä. Mikäli 
kaavamuutos alueelle tulee ja paikalle kaavoitetaan asuintiloja, on myyminen 
todennäköisesti kannattavaa. 

   

5 § SM parikilpailu 2022 

Keskusteltiin KKOR:n esityksestä, jossa karsinta pelataan RealBridgessä. 
Harkittiin myös hybridikarsintaa, jossa on sekä RB, että kasvokkain pelattava 
kilpailu. Päätettiin, sekavuuden välttämiseksi ja kilpailumaksun alhaalla 
pitämiseksi järjestää karsinta vain RealBridgessä.  

Kilpailusta pääsee jatkoon enintään 36-paria (35+SM2021), mutta kuitenkin 
enintään 60 % karsintaan osallistuneista pareista (pyöristys ylöspäin parilliseen 
määrään). 

6 § Kilpailutoiminta loppuvuonna 2022 

Päätettiin seuraavat asiat liittyen Bridgeliigaan: 

1.  Liigatasolla ja ykkösdivarissa poisjääneet joukkueet: 

Joukkueet putoavat kakkosdivisioonaan. 

2. Nousut ja putoamiset 

Liigatasolta 2 viimeistä joukkuetta putoaa 1divariin, kuten on ilmoitettu. 

Ykkösdivarin 2 parasta joukkuetta nousee liigaan, kuten oli ilmoitettu. 

Ykkösdivarista 2 viimeistä joukkuetta putoaa nousukarsintaan, kuten oli 

ilmoitettu.  

3.Uudistukset liigan sääntöihin vuodelle 2023: 

• Liigassa jatkossa 6 joukkuetta (joukkue/pelaajamäärä ei riitä 8) 2x 2 

päivää kuten oli nyt 



 

3 

• Ykkösdivarissa 8 joukkuetta, jotka jaetaan ensimmäisenä 

pelikertana maantieteellisesti pelaamaan kahdella paikkakunnalla (AOR tekee) 

3x 20 jaon ottelu. Toisena viikonloppuna 2 päivää kaikki samassa paikassa 

(Oletus Bridge Areena). 

• pelin mielekkyyden vuoksi liigatasolla ja ykkösdivarissa SAA pelata 

jatkossa enintään 2 joukkuetta samasta kerhosta. Joukkueet on tarkasti 

nimettävä etukäteen ja ristiin peluutusta ei saa tehdä.  

• Tarkennus kakkosdivarin järjestelyihin:  

Tarkoitus on saada pelit järjestymään. Aluevastaavalla ja toiminnanjohtajalla on 

oikeus tehdä tarvittavia muutoksia, jotta pelit saadaan järjestymään ja pelit 

olisivat mahdollisimman mukavat. Tämä tarkoittaa, että tarvittaessa voidaan 

tällä tasolla antaa perustelluista syistä erilupa täydentää joukkuetta 
naapurikerhon pelaajalla tai järjestää lohko(ja) perustelluista syistä RB-alustalla. 

Pelipäivät ja - paikat neuvotellaan yhdessä joukkueiden kanssa. 

Toiminnanjohtaja esitteli RealBridgeen suunnitellun RB-joulupelisarjan.  

 

Keskusteltiin kilpailujen lisäämisestä Bilboon nykyistä aiemmin. Kilpailujen 

lisäämismahdollisuus lisätään kaikille kilpailunjohtajille (MP). Vaaditaan 

jatkossa kerhoilta tiedot MP-kilpailusta vähintään 2 kuukautta ennen 

tapahtumaa.     

 

7 § Champions Cup -tilanne 

Finn Wardi kertoi Champions Cupin järjestelyiden tilanteesta.  

Wardi ja toiminnanjohtaja Hulda Nyberg kävivät U14 hotellilla tutustumassa 

pelitiloihin ja keskustelemassa tapahtuman tarpeista.  

Pelitilat ovat tiloiltaan riittävät.  

Kilpailuihin ilmoittautumiset ovat alkaneet ja paikalle on tulossa 12 tasokasta 

joukkuetta.  

Kilpailun verkkoyhteyksien järjestämisessä on pieniä ongelmia, joita ratkaistaan 

yhteistyössä EBL:n kanssa. 

Finn Wardi on saanut tapahtumalle useita tukijoita.  Arviolta liiton osuus 
kilpailujen kuluista pysyy vähintäänkin budjetoidussa, mahdollisesti jopa alittaa 
sen. 

Kilpailuihin tarvitaan paljon vapaaehtoisia ajalle 10.-12.11.2022.  

Jan Vapaavuori tulee avaamaan kilpailun, mikäli ei ole matkan vuoksi estynyt. 

 

8 § Muut asiat 

• Petteri Nieminen kertoi juniorileiristä. Sen kustannukset ovat noin 2500 
euroa. Leiri meni hyvin ja osallistujilla oli hauskaa. 
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• Mika Karjalainen on tullut Kimmo Leppäsen tilalle Etelä Itäisen alueen 
aluevastaavaksi Kimmo Leppäsen muutettua pois paikkakunnalta.  

• Veijo Nikkanen järjestää koulutustoimikunnan kokouksen syyskuun 2022 
aikana. 

 

9 § Seuraava kokous 

Seuraavan kokous järjestetään 5.10.2022. Asioina Budjetti 2023 ja 
toimintasuunnitelma 2023. 

10 § Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen 20:04 

 

X
Janne Seppälä

Puheenjohtaja

 

X
Hulda Nyberg

Sihteeri

 

 

X
Milena Laitala

Pöytäkirjantarkastaja

 

X
Finn Wardi

Pöytäkirjantarkastaja
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PÖYTÄKIRJA: HALLITUKSEN SIGNAALISSA PIDETTY KOKOUS 4/2022 
Aika: Tiistaina 26.4.2022 Signaalissa 
  
Osallistujat: Janne Seppälä, puheenjohtaja 
   Fred Sundwall 
  Petteri Nieminen 
  Milena Laitala 
  Martti Meronen 
  Finn Wardi 
  Veijo Nikkanen  
 
1 § Kokouksen avaus 
  
 Puheenjohtaja avasi kokouksen Signaalissa kello 15.24 
 
2 § Todetaan kokouksen päätösvaltaisuus annettujen vastausten jälkeen. 
 

Kokoukseen osallistuu 7 hallituksen jäsentä. Kokous todetaan päätösvaltaiseksi. 
  

3 § Kokouksen sihteeri ja pöytäkirjantarkastajat  
 

Kokouksen sihteerinä toimii Fred Sundwall. Pöytäkirja vahvistetaan 
seuraavassa hallituksen kokouksessa.  

 
4 § Joukkueen osallistuminen World Bridge series -kilpailuun (entinen Bridgeolympialaiset) 

Kauko Koistinen ilmoitti, että hän saanut yhteistyökumppanin, joka on valmis 

rahoittamaan joukkueen osallistumisen kilpailuihin.  

Päätös: Päätettiin, että Kauko Koistisen joukkue osallistuu kilpailuihin. 

5 § Kokouksen päättäminen 
 

Viimeisen kannanoton jälkeen kokous päätettiin kello 20.13 
 
 
 
Janne Seppälä    Fred Sundwall 
puheenjohtaja   sihteeri 
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PÖYTÄKIRJA: HALLITUKSEN SIGNAALISSA PIDETTY KOKOUS 5/2022 
Aika: Tiistaina 27.4.2022 Signaalissa 
  
Osallistujat: Janne Seppälä, puheenjohtaja 
   Fred Sundwall 
  Milena Laitala 
  Martti Meronen 
  Pekka Viitasalo  
 
1 § Kokouksen avaus 
  
 Toiminnanjohtaja avasi kokouksen Signaalissa kello 22.36 
 
2 § Todetaan kokouksen päätösvaltaisuus annettujen vastausten jälkeen. 
 

Kokoukseen osallistuu 4 hallituksen jäsentä. Kokous todetaan päätösvaltaiseksi. 
  

3 § Kokouksen sihteeri ja pöytäkirjantarkastajat  
 

Kokouksen sihteerinä toimii Fred Sundwall. Pöytäkirja vahvistetaan 
seuraavassa hallituksen kokouksessa.  

 
4 § Nimetään epävirallinen naismaajoukkue Kuopiossa pidettäviin Pohjoismaiden 

Mestaruuskilpailuihin korvaamaan Färsaarten poisjäänyttä naisjoukkuetta.  

Päätös: Päätettiin, toiminnanjohtajan ja Martti Merosen esityksestä, että joukkue 

Agneta Arle – Maria Nordgren, Jonna Kaminen – Kirsi Virtanen ja Gabriella Ahlvik – 

Outi Rahi nimetään PM-kisoihin Färsaarten naismaajoukkueen tilalle, jotta kilpailuun 

ei tule lepovuoroja. Samaa periaatetta on aiemmin noudatettu PM-kilpailuissa. 

5 § Kokouksen päättäminen 
 

Viimeisen kannanoton jälkeen kokous päätettiin 28.4.2022 kello 12.53  
 
 
 
Janne Seppälä    Fred Sundwall 
puheenjohtaja   sihteeri 

 
 
 
  
 


